
MANIFOLD WITH INTEGRAL CHECK RELIEF VALVE
I N S T R U C T I O N S  F O R  U S E

DESCRIPTION:
Manifold with integrated check relief valve. The check relief valve 
houses a flexible membrane which prevents the backflow of solu-
tions and directs the flow of fluids in one direction only.

INDICATIONS AND USAGE:
The manifold with integral check relief valve is used in cardiology to 
control the flow of contrast without having to manipulate handles.

CAUTION: Federal (USA) law restricts this device to use by or on the 
order of a physician.  This device is intended for single patient use. 
Read instructions prior to use.

INSTRUCTIONS FOR USE:
Inspect the device prior to use to verify that no damage has occurred 
during shipping and that the sterile barrier has not been invaded.

1. 	Remove device from package.
2. 	Ensure that all lines are firmly connected to the  side ports 
	 of the manifold.
3. 	Firmly connect the contrast supply line to the CRV port.
4. 	Attach the male luer lock syringe to the proximal 
	 (female luer lock) end of the manifold.
5. 	Check connectors, manifold body and fluid paths for air bubbles.
6.	 If a pressurized contrast system is used (300mmHg) the check 
	 relief valve will allow automatic refilling of the control syringe 
	 simply by aspirating to desired ml volume.
7. 	The system is now ready for use in angiographic procedures.

PRECAUTIONS:
Used correctly, this device will only allow aspiration and injection 
of contrast.  It cannot be used to check patency of placement of the 
catheter by trying to aspirate blood.

This product is ethylene oxide sterilized product for single use only. 
Under the condition that the package is not opened or damaged, this 
product is an aseptic and non-pyrogenic product.
Shelf life: 3 years.
Storage Conditions:  Room temperature, ventilation, dry, away from light.
Transportation Conditions: Do not expose to excessive heat or humidity 
during transportation.
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带有一体式止回阀的连通板

使 用 说 明

描述：
连通板由一体式止回阀组成。止回阀装有弹性薄膜能防溶液逆流并引导
液体仅向一个方向流动。
型号：2V2HF-R，2V3HF-R，2V2HF-RT，2V3HF-RT

适应症及用途
由一体式止回阀组成的连通板用于心脏手术，以做到不使用操作手柄即
可控制造影剂流向。

警告：
美国联邦法律限制该器材只能医生使用或凭医嘱使用。此器材用于单个
病人。使用前阅读说明书。

使用说明：
在使用前检查器械以验证运输过程中没有被损坏，无菌屏障未被浸入。
1.	 将器械从包装中取出。
2.	 确保所有管路与连通板的侧接口连接牢固。
3.	 牢固地将造影剂供应管路与CRV接口连接。
4.	 将阳路厄锁注射器接在连通板的近（阴路厄锁）端。
5.	 检查接头、连通板和液体通路是否存在气泡。
6.	 如果使用了高压造影系统（300mmHg），通过止回阀，
	 系统压差将会使环柄注射器抽取所需容量而自动填充液体。
7.	 此时系统已准备好用于血管造影手术。

注意事项：
正确使用，该器械仅允许造影剂的抽取和注射。它不能通过抽血的方式
检查导管的放置是否畅通。此说明书仅适用于Devos连通板。

此产品为环氧乙烷灭菌，一次性使用；包装未打开和损坏时为无菌和无
热原产品。
保质期：3年；
储存条件： 室温，通风，干燥，避光；
运输条件：运输过程中，避免接触高温潮湿；

注册证号：SFDA(I)20113662021
标准号： YZB/USA 1671-2011
售后服务单位名称：麦瑞通医疗器械（北京）有限公司
售后服务单位地址：北京市朝阳区光华路5号院1号楼6层602号
售后服务单位电话：010-85875188   
售后服务单位传真：010-85875198

www.merit.com

制造商
Merit Medical Systems, Inc. 
South Jordan, Utah 84095 U.S.A. 1-801-253-1600 
美国客户服务电话：1-800-356-3748

授权代表
Merit Medical Ireland Ltd, 
Parkmore Business Park West, Galway, Ireland
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